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Било би трагично  пропустити прилику

Пре само три године, сматрало се да је немогуће спровести реформу одбране у Босни и Херцеговини. Да би
се покренула конструктивна дискусија, било је потребно одбацити многе страхове и дезинформације.
Сматрало се да су шансе да се дође до споразума мале. Ја то знам. Био сам ту. 

Данас, Босна и Херцеговина има јединствене оружане снаге, које су компатибилне са НАТО-ом. Ова земља
је и чланица НАТО-вог програма Партнерство за мир, што представља прву степеницу на путу ка коначном
чланству у НАТО-у.  Грађани остварују директну корист, у смислу појачане безбедности, јер су њихови
политички лидери имали храбрости и визију да постигну споразум.

Као и у случају реформе одбране, споразум о реструктурирању полиције биће постигнут једино ако
политичари превладају страх и бојазан, нађу заједнички језик и утврде план реструктурирања.

Реформа полиције има један основни циљ – да Босну и Херцеговину начини безбедним местом за све њене
грађане. Нико не може тврдити озбиљно да је тренутни аранжман идеалан. Што пре буде постигнут
договор, пре ће се моћи ефикасно борити против криминала. Што пре до тога дође, то ће пре Босна и
Херцеговина да крене напред на путу према Европској унији.

Након скоро три године разговора, споразум је на дохват руке. Ако политички лидери дорасту овом
изазову, помоћи ће да се снажније зацрта пут према Споразуму о стабилизацији и придруживању са
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Европском унијом. Протраћити ову прилику било би трагично.

Рафи Грегоријан је први заменик високог представника, а претходно је био копредседавајући Комисије за
реформу одбране.


